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Abstract (en)
[origin: US4669389A] A detachable gondola lift or chair-lift is disclosed which includes several sections which can operate independently from one
another. Two sections are connected in an intermediate station by connecting tracks to transfer cars from one section to the other. Each section is
equipped with a chain to drive the cars on the transfer rails. Each section is also fitted with flowrate regulators. When the two sections are joined, an
adjustment device adjusts the chain of one of the sections in relation to the chain of the other section to achieve a regular transfer of the cars from
one section to the other without intermediate storage.

Abstract (fr)
Une télécabine ou un télésiège débrayable comporte plusieurs sections (10, 12) pouvant fonctionner indépendamment l'une de l'autre. Les deux
sections sont reliées dans la station intermédiaire (22, 24) par des voies de liaison (62) pour le passage des cabines d'une section vers l'autre.
Chaque section est équipée d'une chaîne (54, 56) de propulsion des cabines sur les rails de transfert (38, 40), dotés d'un cadenceur (54, 60 ; 56,
60) réglant la cadence de circulation des cabines. Lors d'une jonction des deux sections un dispositif de calage (94, 100) cale la chaîne (56) de
l'une des sections par rapport à la chaine (54) de l'autre section pour un transfert régulier sans stockage intermédiaire des cabines d'une section
vers l'autre.
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